
Aanvraag spoeddebat 

Aan burgemeester J. Gebben,

Via deze mail vragen wij een spoeddebat aan.

Onderwerp

De positie en rol van burgemeester en wethouders van de gemeente Tytsjerksteradiel in de privaat-
publieke samenwerking met FC  Burgum en de nieuwbouw van de Nije Westermar Burgum.

Raadsleden van de gemeente willen het college B en W ter verantwoording roepen over deze 
samenwerking in relatie tot de algemene beginselen van behoorlijk bestuur.

Aanleiding is de agendering van de aanpassing APV en Drank- en horecaverordening ten behoeve van 
de exploitatie van  het sportcafé.  Daarnaast leidt de inhoud van de ontwikkelovereenkomst c.q. 
koopovereenkomst tussen gemeente en FC Burgum tot verantwoording van het college aan de raad. 
Ook de aankoop van de kantine van VV Burgum voor de AZC school verdient nadere verantwoording. 

Waarom spoed: 

Wij vinden dat verantwoording van het college noodzakelijk is voordat het debat over de 
openingstijden en de schenktijden gevoerd gaat worden. 

Wij hebben de voorkeur voor maandag 14 september 2020, een fysieke bijeenkomst in de Ikker. 

Graag horen wij van u,

De fractie van GroenLinks

Brigitta Scheepsma

Michiel Klont

Berber van Zandbergen

De fractie van de VVD

Sjaak Hoekstra

Lolkje Efde

De fractie van de Partij voor de Boeren

Nynke Koopmans

De fractie van de PvdA

Saskia van der Werf

Peter van de Hoef   

Menno Steenland




